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1) terugblik voorzitter 

De vorige terugblik naar het jaar 2022 ging vooral over de nadelige gevolgen van de oorlog in de 

Oekraïne, helaas is 2023 niet anders geweest. 

De onzekerheid bij de mensen over vooral de financiële toekomst, naast de gestegen kosten voor 

dierenarts, zorgden ervoor dat we ook in het jaar 2023 minder honden konden uit het buitenland 

konden plaatsen. 

Nog een belangrijke factor waarom stichtingen over het algemeen minder honden plaatsen is de 

enorme toename van honden uit de broodfok .Deze “trend”  heeft zich helaas vanuit 2022 doorgezet 

naar 2023 toe. Iets waar ik me persoonlijk behoorlijk over kan ergeren. Iedere hond verdient een goed 

leven, en een hond geboren bij een broodfokker verdient net zo goed een beter leven als een hond 

geboren in het buitenland, maar….het ene hebben we zelf in de hand, het ander niet. 

Zo lang broodfokkers van hun “koopwaar “afgeraken, blijven ze doorgaan. Vergelijk het met een 

andere top 3 criminaliteit; de drugshandel, daar waar kleinere partijen gepakt wordt, wordt het grotere 

geheel aan de man gebracht, en dat is in de broodfok niet anders. Zo lang ze hun dieren kwijtraken en 

winst blijven maken, blijven ze ook doorgaan met dierenleed te veroorzaken. Spijtig dat nog heel veel 

mensen dat niet inzien en de broodfok ondersteunen door de niet verkochte honden daar weg te 

halen. Ook zien we dat het probleem met herplaatsers zich een beetje aan het verplaatsen is, en ook 

hier geldt weer; we hebben het zelf in de hand. Met verplaatsen bedoel ik, dat er meer en meer eerder 

geplaatste honden in Nederland en België herplaatst moeten worden, waarbij vaak de oorzaak ligt bij 

een organisatie of persoon die het allemaal niet zo nauw neemt met wet en regelgeving en al 

helemaal niet met dierenwelzijn.  

Onze prachtige bus, ons pronkstuk, we hebben al aardig wat hondjes en katjes ermee naar hun 

gouden mandje mogen brengen, en wat brengt het een hoop vreugde met zich mee om te zien hoe 

met name de hondjes opbloeien tijdens ons transport. De kosten zijn t.o.v. de caddy een behoorlijk 

stuk gestegen, maar ook nu geldt weer, net als voorheen met de caddy, dat ik de maandelijkse kosten 

zoals verzekering en wegenbelasting uit onze beurs betaal, zie het als sponsering naar de stichting 

toe. Zat vaak krijgen we de vraag om ( regelmatig ) naar andere landen te rijden om honden op te 

halen voor andere stichtingen. Hoe graag we dat ook zouden willen, ten eerste is de bus daar te klein 

voor, de kosten zouden veel te hoog liggen, en ten tweede zijn we niet commercieel en dat willen we 

graag zou houden. Het Transport is er voor de dieren, zodat in elk geval de dieren die door ons 

vervoerd worden, in luxe aan hun nieuwe leven mogen beginnen. De 1 of 2 keer per jaar dat we zelf 

naar Italië rijden, zijn vooral gedacht om een bus vol donatiespullen te brengen, en als we dan een 

enkeling mee hierheen kunnen nemen, doen we dat uiteraard. We zijn immers in het bezit van alle 

benodigde vergunningen om levende dieren te mogen transporteren, wat dat betreft is er geen 

verschil met commerciële transporteurs. Waarbij de 1 of 2 ritjes per maand zeker niet als concurrentie 

gezien kan worden, voor wie dan ook. 

Helaas in 2023 geen Setter-dag kunnen organiseren. Er komt toch aardig wat bij kijken om zo een 

kleine 100 setters bij elkaar te krijgen met minstens evenveel baasjes. Hopelijk vinden we de tijd dit in 

2024 wel te mogen doen. 

Wel hebben we eind van het jaar een kerstloterij kunnen realiseren, eentje die onverwacht een groot 

succes is geworden. Een aantal prijzen werden aangekocht door onze eigen vrijwilligers en ter 

beschikking gesteld voor de loterij, uiteindelijk hebben we 5 pakketten gemaakt, en waren er dus 5 

prijzen te winnen. Een groot succes met meer dan 500 verkochte lootjes, waanzinnig. Mede door deze 

loterij konden we 5 vrijwilligsters in Italië en Griekenland waar we al een tijdje mee samen werken elk 

1000 euro schenken. 

Al met al was 2023 wel een positief jaar met alles wat we hebben kunnen doen en bereiken voor de 

hondjes, laten we hopen dat 2024 ook voor de hondjes die nog een gouden mandje zoeken een 



 

positief jaar gaat worden, zeker voor diegene die al wat langer wachten. Gelukkig doen aantallen voor 

ons er niet toe, hebben we er 60 kunnen helpen, dan is dat mooi, hebben we er 30 kunnen helpen, is 

dat ook mooi.  

Inmiddels zit ons team op 38 vrijwilligers, iets waar ik wel blij en heel trots op ben, want hierdoor blijft 

het mogelijk alles in eigen beheer te doen, van eerste intake, huisbezoek tot het uiteindelijke 

thuisbrengen van de hondjes. Persoonlijk vind ik dat heel belangrijk. 

Nou op naar een succesvol 2024 !!! 

 

2) groei van de stichting 

Met inmiddels 38 vrijwilligers in 2023 zit er nog steeds groei in de stichting. Hoe meer vrijwilligers, 

het makkelijker het wordt voor iedere vrijwilliger en ook hoe minder kilometers de huisbezoekers 

moeten rijden om een huisbezoek te kunnen doen. 

Momenteel zoeken we nog voor een paar regios in zowel Nederland als België huisbezoekers. 

De intake verloop ook soepeltjes, Marjan is daar de coördinator en inmiddels zijn we overgestapt 

naar “google-formulieren” met het intake-formulier, zodat we dat ook onderling meteen van het 

begin kunnen bekijken en ageren. Het intake-team is nu met de komst van Purdey-Ann en 

Monique uitgegroeid tot 5 vrijwilligsters, en dat werkt een stuk beter, en vooral sneller. 

Ook zijn er inmiddels een aantal chauffeurs beschikbaar die op afroep korte ritten kunnen doen 

indien nodig en deze kunnen daardoor ook altijd met 2 personen uitgevoerd worden, nog iets 

meer aandacht voor de hondjes dus, ook bij korte ritten.. 

Vrijwilligers M/V zijn trouwens altijd welkom, met hoe meer mensen we zijn, hoe beter we de 

activiteiten kunnen verdelen, hoe makkelijker het wordt voor eenieder. 

3) Adoptie-honden 2023 

In 2023 vonden 27 hondjes hun forever home vonden, helaas ook weer minder dan afgelopen 

jaar, laten we hopen dat deze trend zich niet op deze manier doorzet, maar dat 2024 weer wat 

positiever wordt. 

9 hondjes vonden hun thuis in België, 17 hondjes hun thuis in Nederland en 1 hondje in Duitsland. 

Ook in 2023 hebben we een aantal keren geholpen met de herplaatsing van hondjes die via een 

andere stichting of zelfs via een fokker geplaatst waren, dit doen we vooral door deze hondjes 

onder de aandacht te brengen, en de keuze hoe we hierin helpen ligt altijd aan de eigenaren, 

deze hulp is trouwens volledig kosteloos. 

 

4) Samenwerking buitenland 

 

Ook in 2023 blijven we actief zoeken naar samenwerking om zo beter de hondjes te kunnen 

helpen. Echter kost het ook wat uitzoekwerk om te checken of vrijwilligers/organisaties te checken 

die net als wij de mentaliteit hebben van;  wettelijk alles in orde, eerlijkheid en vooral alles voor de 

hondjes inzet. 



 

Nadat de samenwerking met Salva La Zampa in 2022 beëindigd werd, zijn we toch in gesprek 

gebleven en kijken we of we in 2024 weer kunnen gaan samenwerken, wellicht op een andere 

manier. 

Ten tijde van deze vergadering zijn we al een nieuwe samenwerking aangegaan met de Duitse 

stichting Amato Cane e.V.  

Ook in 2023 zijn we 2 keer naar Italië afgereisd en hebben we diverse vrijwilligsters en 

opvangadressen waar “onze “settertjes vandaan komen gesproken en hebben we wederom met 

eigen ogen kunnen zien, waarom we het op deze manier doen, door hondjes eerst in een opvang 

te plaatsen waar ze vrij los kunnen lopen en niet de hele dag achter tralies hoeven te zitten. 

De eerste rit was in het voorjaar welke probleemloos verliep, de tweede rit begon al voor de start 

wat spannender doordat we zo ongelooflijk veel spullen gedoneerd hadden gekregen, dat we een 

aanhangwagen hebben moeten aanschaffen om alles mee te kunnen krijgen. Uiteindelijk 1400Kg 

aan voer en spulletjes en zelf nog voor 750 euro ontworming en parasietenkuur ingekocht. Alles 

hebben we mooi kunnen verdelen over 3 adressen. Helaas zowel op de heenweg als op de 

terugweg hebben we wat pech gehad doordat een schokbreker kapot raakte en door foutieve 

montage op de heenweg, we hetzelfde op de terugweg kregen, maar toen in België. Dankzij heel 

wat lieve mensen zijn we niet op hele hoge kosten blijven zitten maar bleef de schade 

overzichtelijk. 

Fijn om te zien hoe veel mensen onze kleine stichting toch steunen, zeker op zulke momenten. 

 

5) Vrijwilligers stichting 

 

In 2023 hebben we het prachtige aantal van 38 vrijwilligers binnen onze stichting,6 meer dan het 

afgelopen jaar, dat was ook wel nodig, zeker voor het intake-team, aangezien bijna iedereen wel een 

eigen dagindeling en bezigheid heeft en niet iedereen op afroep gelijk kan reageren. Ontzettend trots 

op ons team dat we alles in eigen beheer kunnen en mogen organiseren van intake, via huisbezoek 

tot de uiteindelijke adoptie. 

6) Nazorg 

De nazorg, misschien nog wel dat gedeelte van de adoptie waar de meeste tijd en aandacht naar uit 

gaat ( en moet gaan ) Iedereen die het adoptie-traject ingaat, zal dan ook meermaals te horen krijgen 

dat we een hondenlevenlang begeleiding aanbieden, op welke manier dan ook. Er kan iets 

onvoorspelbaars gebeuren in een mensenleven, en als dan een moeilijke keuze gemaakt moet 

worden, zullen wij de eerste zijn die hulp aanbiedt. Ook op financieel gebied weet iedereen dat als er 

een grote financiële tegenvaller voorbij komt, wij altijd zullen proberen te helpen. Als het met enkel 

onze eigen hulp niet lukt, kunnen we nog altijd een fundraiser op zetten, maar uiteindelijk komen we er 

samen wel uit, een financieel probleem mag namelijk nooit het geluk van een hond in de weg staan. 

 

7) ANBI status 

Ook richting ons jubileumjaar 2024, hebben we nog steeds de ANBI-status, waar we uiteraard trots op 

zijn. 1 van de verplichtingen van De ANBI-status is dat we jaarlijks een jaarverslag schrijven en dit 

samen met de jaarrekening presenteren op een website. 



 

Iedere organisatie die op een bonafide manier hondjes op welke manier dan ook wil helpen, is trots op 

alles wat ze vooraf daarvoor geregeld hebben en publiceren dit dan ook op hun website zodat 

potentiële adoptanten, maar ook alle andere bezoekers kunnen zien, waarom ze juist bij deze stichting 

terecht kunnen voor een hond of een donatie, met de wetenschap dat het ook 100% betrouwbaar is. 

Wij zijn van mening die iedereen vooraf na moeten kunnen lezen wat er gedaan wordt en waar gelden 

aan besteedt worden, in het geval van een ANBI moet minimaal 90% van de inkomsten aan het doel 

besteedt worden, in ons geval het helpen van hondjes op welke manier dan ook, daarbij denken we 

dat we dichter bij de 100% zitten dan bij deze verplichte 90%, maar transparantie hierin is wel 

belangrijk. 

Hopelijk werpt deze ANBI status ook financieel eens zijn vruchten af waarbij misschien een aantal 

bedrijven/ondernemers bereidwillig zijn ons te steunen, met de zekerheid dat het eerlijk en vertrouwd 

is door deze ANBI status en wij nog meer hondjes, ook ter plekke zonder adoptie, kunnen helpen. 

8) Activiteiten 

Geen Setter-dag, maar wel extra inkomsten komen dit jaar, vooral door de jaarlijks zelfgemaakte 

kalender door Simone en de kerstloterij, waardoor we uiteindelijk toch het jaar financieel gezien, 

positief hebben kunnen afsluiten. De kerstloterij, welke we voor de eerste keer georganiseerd hebben, 

met prijzen ter beschikking gesteld door vrijwilligsters van de stichting, was echt een succes, dat 

hadden we nooit zo verwacht, uiteindelijk heeft deze iets meer dan 2000 euro opgebracht waardoor 

we een vijftal vrijwilligsters in het buitenland een extra financiële steun konden bieden. 

9) social Media 

Op alle mogelijke manieren proberen we het prachtige ras Setter onder de aandacht te brengen, 

daarvoor hebben we onze website, Facebook en Instagram. Regelmatig zoeken we ook de media op 

voor een verhaal of interview over ons werk en/of de rescue-honden in het algemeen. Tractive, 

waarmee we een prachtige samenwerking hebben, heeft een uitgebreid blog op hun website geplaatst 

over ons werk als stichting, een stukje waar we ontzettend blij en trots mee zijn. 

De facebookpagina heeft inmiddels 6360 volgers, de groei gaat vrij langzaam, maar een stichting die 

grotendeels maar 1 ras helpt, heeft ook maar een beperkt bereik. De website wordt ontzettend snel 

bijgewerkt, met dank aan onze webmasters. Instagram blijkt een kleiner bereik te hebben, maar dat is 

ook logisch vanwege de beperkte info die je daarop kunt plaatsen. 

10) toelichting jaarrekening 2023 

 

2023 werd positief afgesloten met een saldo van 3473,12 euro op 31-12-2023 

Op 01-01-2023 zijn we gestart met een positief saldo van 3172,76 euro 

De kosten voor adopties waren 12771,57 euro, terwijl de inkomsten voor adoptie 12630,00 euro 

waren, een vrij evenwichtig verschil, wat mede komt door het lage aantal aan adopties dit jaar. De 

adoptiebijdrage was 420 euro en zal dit ook blijven voor 2024. De kosten voor veiligheidstuig met 

leiband zijn voor ons wel gestegen, net als de transportkosten, maar dat zal vooral in het boekjaar 

2024 te merken zijn 

Uiteindelijk blijft het ook dit jaar zo, alles we alles helemaal doorrekenen, dat we gemiddeld 550 euro 

aan kosten kwijt zijn per hond, terwijl de adoptiebijdrage 420 euro is. Dat komt mede ook doordat een 

groot deel van de adoptiebijdrage terug gaat naar de vrijwilligers in het buitenland, de hogere kosten 

van transport, het zelf ophalen en thuisbrengen van de honden, en de extra’s die we nog doen zoals 

hondenpenning graveren, chipregistratie en een aardig adoptie-pakketje wat elke adoptant meekrijgt. 



 

Totale donaties zijn, net als de adopties, ietwat afgenomen, te weten 12.944,76 euro, minder dan in 

2022, nog minder dan 2021 helaas. Daarmee hebben we de doelstelling van 20.000 euro aan 

donaties dan ook helaas niet gehaald. 

De opbrengst van verkoop van diverse artikelen lag bij 3206,86 euro,  dat is meer dan in 2022, en dat 

komt vooral door de verkoop van de loten voor de kerstloterij, zonder deze loterij lagen we dus een 

flink stuk onder de prognose. 

De dierenartskosten in 2023 bedroegen 2422,25 euro. Dat is in de lijn van verwachting en ook 

vergelijkbaar met 2022. Ook hier geldt weer dat dit kosten betreft waartoe we vaak niet verplicht zijn, 

maar wel de verantwoordelijkheid nemen, denk hierbij aan een hond die plots positief test op 

Leishmania, waarbij wij dan supplementen en medicatie leveren, of een dierenartsrekening betalen bij 

een onverwachte operatie, een deel betalen bij erg hoge rekeningen e.d. Een hondenlevenlang hulp, 

dat is wat we trachten te realiseren. 

De onkosten waren 1186,23 euro, dat is in de lijn van verwachtingen en gelukkig een stuk lager dan 

in 2023. De kosten voor de zakelijke bankrekening, de verzekering en de website zitten in deze 

onkosten. 

Inkoop materialen waren 2255,29 euro, wat vergelijkbaar is met afgelopen jaar en ook in de lijn van 

verwachting zit.. 

 

De donaties aan vrijwilligers/stichtingen was dit jaar, zoals beloofd, een stuk hoger. Dat zijn de 

mensen die geweldig werk verzetten met minimale middelen en daarom ook zoveel mogelijk steun 

moeten ontvangen. In totaal hebben we in 2023 10.510,36 euro gedoneerd aan. Vrijwilligers in het 

buiten, maar ook binnenland die onwijs goed werk verrichten. Blij en ook trots dat we met uiteindelijk 

dit jaar zoveel steun hebben kunnen bieden, waardoor men weer een aantal honden extra kan helpen. 

Ook in 2023 werden de maandelijkse kosten van de bus weer gedoneerd door de voorzitter, wat op 

het eind van het jaar toch weer een aardige kostenbesparing voor de stichting is, waarvoor dank. 

Zo af en toe rijden we een aantal hondjes en/of katjes voor andere stichtingen, welke van een 

internationaal transport afkomen, of een luchthavenafhaling en dat tegen een zo gunstig mogelijk 

tarief voor de stichtingen, dat dit tarief zo gunstig is blijkt wel uit het feit dat onder aan de streep 

664,44 euro overbleef in 2023. En dat is puur gerekend met inkomsten=onkostenvergoeding-

uitgaven=brandstofkosten+onderhoud. Dus afschrijving, slijtage e.d. zijn niet eens meegerekend. Voor 

nu zijn het een paar euro die ermee verdient worden, maar uiteindelijk is de bus ook op de weg gezet 

om de dieren in luxe te kunnen transporteren en zeker niet om geld mee te verdienen. Dat het over 

een paar jaar wel een probleem kan gaan worden, als de bus aan vervanging toe is, want er is geen 

buffer, dat zien we dan wel weer. 

11) doelstelling 2024 

Tja, de doelstelling, niet enkel voor 2024, maar ook voor de jaren daarna; we hopen dat alles weer 

een beetje aantrekt. Veel stichtingen klagen al een hele tijd, zeker een stichting als de onze met 

specialisatie 1 ras merkt de enorme teruggang in adopties, maar ook in donaties. Dit zal echt moeten 

gaan veranderen, anders wordt het nagenoeg onmogelijk om nog door te kunnen blijven gaan. Zeker 

ook omdat er steeds meer partijen komen die het niet nodig vinden zich aan de wet te houden, het 

helpen van honden geen prioriteit heeft, en daardoor veel lagere kosten hebben dan een stichting die 

wel aan de wet voldoet en daarnaast alles doet wat mogelijk is om honden en hun gezinnen een 

hondenlevenlang te kunnen helpen.  



 

Vrijwilligsters zo blijven helpen zoals in 2023, zowel financieel als ook met 1 a 2 keer per jaar een 

fysiek bezoek om zoveel mogelijk bruikbare spulletjes te brengen 

Wij zetten niet direct castratie-projecten op, maar het doel, minder (zwerf)honden, daar dragen wij ons 

( financieel ) steentje bij, door alle honden die door onze rescuers in de opvang genomen worden, ook 

gelijk, na dierenartsonderzoek te castreren. Elke hond die opgevangen wordt moet vroegtijdig 

geholpen worden, pups die geboren worden in een asiel of opvang kan niet, mag niet gebeuren. 

We denken niet in kwantiteit, maar wel in kwaliteit, dat kost meer geld dan het opbrengt, maar daarom 

noemt men dit ook een non-profitorganisatie. 5 jaar bestaan we nu, vele hondjes hebben we aan een 

beter leven kunnen helpen, de eerste jaren voor en tijdens corona waren gelijk wat het aantal hondjes 

betrof, en na corona en ook de oorlog in de Oekraïne werd het minder. Laten we zien wat 2024 voor 

ons in petto heeft. We blijven in elk geval zo doorgaan. Elke hond verdient een honden-leven. 

Ook in 2024 zullen we ons, als 1 van de oprichters van S.A.A.N. bezig blijven houden met wet en 

regelgeving en mensen blijven helpen door kennis te verspreiden en vooral door van deze sector 

langzaam eens een normale sector te maken waar iedereen weet waar die mee bezig is en waar het 

welzijn van de dieren ten allen tijde voorop staat. Ook hier gaat enorm veel tijd inzitten, maar ook dit 

doen we in het belang van uiteindelijk de hondjes. 

12)slotwoord 

Ons vijfde boekjaar ons eerste jubileum, hopelijk zullen er nog meer volgen. Enorme dank aan alle 

vrijwilligers van onze stichting, laten we hopen dat we dit jaar nog een aantal extra vrijwilligers mogen 

verwelkomen. Want ondanks dat we een geweldig team hebben, kunnen we altijd nog mensen 

gebruiken omdat we alles in eigen beheer doen en dat kan alleen als het team groot genoeg is en 

vrijwel elke regio afgedekt is met een vrijwilliger huisbezoeken. 

Dank ook aan het thuisfront, de partners van de vrijwilligers, want zonder goede steun van thuis is het 

lastig om vrije tijd op te geven. Op naar een goed 2024. 

Heel grote dank aan iedereen die onze stichting een warm hart toedraagt, volgers, donateurs, 

vrijwilligers, delers en natuurlijk de gezinnen die een hondje opnemen, zonder jullie allemaal kunnen 

wij ook niet helpen. 
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